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Preaiubiți copii ai Inimii Mele, primiți Iubirea Mea pentru fiecare dintre voi, primiți 
Milostivirea Mea la care trebuie să vă întoarceți căiți. 

Iubiți copii, 

Istoria omenirii a fost o istorie de triumfuri pentru cei care Mi-au fost ascultători, 
și de plâns și scrâșnirea dinților pentru cei care au trăit purificarea în fiecare 
etapă. În această perioadă în care au fost scoase în evidență neascultarea și 
trădarea față de Casa Mea, fiecare știe calea lui și nu sunteți liberi de păcat pentru 
a arunca prima piatră. (In 8, 7-8) 

„EU SUNT CEL CE SUNT” (Ex 3,14) ȘI VĂ DAU VOUĂ CUVÂNTUL MEU CA UN ACT 
ÎN PLUS DE MILOSTIVIRE PENTRU CA SĂ VĂ ÎNDREPTAȚI CONSTANT SPRE CASA 

MEA. 

În actele și faptele de fiecare zi, copiii Meu tind să apuce o direcție diferită față de 
cea la care Eu îi chem și se rătăcesc de la calea corectă; sunt puțini cei care repede 
rectifică și îndreaptă greșeala, majoritatea continuă pe calea greșită încă o dată și 
încă o dată fără a voi să recunoască că sunt în greșeală. 

În acest moment, mai mult decât în alt moment al omenirii, răul pune stăpânire 
pe mintea copiilor Mei și îi duce să comită greșeli grave împotriva Mea. 

Copiii Mei, 

Nu sunt Voința Mea înfruntările armate.... 
Nu este Voința Mea înfruntarea cu nici o armă care deformează viața umană sau 
o duce să piară.... 
Nu este Voința Mea faptul că se folosesc arme de distrugere masivă pentru a 
aduce mai multă durere omenirii.... 

EU SUNT DUMNEZEUL VOSTRU, STĂPÂN A TOT CE EXISTĂ ȘI MÂNA MEA A 
COBORÂT! 



Tot cât există va simți Mâna Mea în fața neascultării față de Casa Mea și în locul 
ei, făptura umană din mândrie a creeat arme de moarte. De aceea, Mâna Mea a 
coborât asupra omenirii și cât există; am trimis pe Fiul Meu Divin pentru a vă 
răscumpăra și Învățăturile Lui sunt aceleași de „astăzi, mâine și mereu” și nu 
trebuie să schimbați. 

Fiți fideli și nu mergeți lângă „misterul nelegiuirii” (II Tes 2, 2-17), care a fost 
prezentat înaintea voastră acum o vreme fără ca să distingeți că merge împotriva 
Învățăturilor Mele. Acesta se mișcă în mijlocul vostru, purtând în mâinile lui 
răzbunarea, mânia, ura și semănându-vă confuzie. 

DE ACEEA AM LĂSAT SĂ CADĂ MÂNA MEA ASUPRA OMENIRII ȘI ASUPRA 
PĂMÂNTULUI, PENTRU A PLECA ÎN GENUNCHI OMENIREA, care se complace în 
sclavia diavolului, în care se găsesc atâția dintre copiii Mei. Diavolul va acționa 
rapid pentru că știe că „Eu sunt cel ce sunt”. 

Națiunile se găsesc dezbătând unele cu altele; unii lideri politici, angajați cu 
forțele răului, doresc războiul pentru a creea haosul care se va extinde cu 
repeziciune. De aceea trebuie să vă mențineți în fiecare zi dând tot în duh ca și 
cum ați trăi ultima zi, deși nu este așa. 

Știți, copiii Mei, că dăruirea de sine față de Casa Mea mereu, a iubi Trinitatea 
Noastră mereu, este esența care identifică pe adevărații Mei copii. 

EXISTĂ DIVERSE CĂI, 
DAR NUMAI UNA VĂ CONDUCE LA VIAȚA VEȘNICĂ. 

Să aveți în vedere că fără iubire nu sunteți nimic și cine Mă iubește și iubește pe 
aproapele lui, este copilul Meu și Eu sunt în el. Copii, unii spun că posedă daruri 
sau mari cunoștințe, dar dacă nu sunt iubire, nu sunt nimic, sunt un vas gol. Fără 
Iubirea Mea nu sunteți nimic. (I Cor 1-10) 

Rugați-vă, cereți darul iubirii Duhului Sfânt și ca El să vă umple de darurile Lui 
pentru ca să fiți făpturi vrednice de a vă numi și a fi copiii Mei. 



Vă chem să fiți iubire, vă chem la caritate și puteți gândi că vă chem la două 
lucruri diferite; dar nu, cel care iubește cum iubesc Eu, recunoaște că iubirea și 
caritatea sunt un singur lucru, căci totul este imprimat cu Iubirea Divină. 

Rugați-vă, copiii Mei, rugați-vă și nu vă temeți, cereți protecția și înțelepciunea 
Duhului Sfânt pentru că fără teamă, dar cu credință, acționați cu siguranța că Eu 

vă iubesc. 

VĂ TEMEȚI PENTRU FAMILIILE VOASTRE, VĂ TEMEȚI PENTRU CĂ JUDECĂ CĂ 
ALȚII NU SUNT CONVERTIȚI; ÎN SCHIMB NU VĂ TEMEȚI, DAR CU CREDINȚĂ 

RUGAȚI-VĂ PENTRU FIECARE DINTRE EI FĂRĂ A JUDECA, ACEASTA LĂSAȚI-MI-O 
MIE. 

VĂ TEMEȚI PENTRU COPII ȘI BĂTRÂNI, TOTUL ESTE TEAMĂ PENTRU CĂ ÎNCĂ NU 
MĂ CUNOAȘTEȚI ÎN PROFUNZIME ȘI ACEASTA DIN CAUZĂ  CĂ NU MERGEȚI 

PĂTRUNZÂND ÎN A FI MAI SPIRITUALI. 

TEMEȚI-VĂ SĂ MĂ OFENSAȚI, SĂ-MI FIȚI NEASCULTĂTORI, SĂ FIȚI IPOCRIȚI, SĂ 
MĂ NEGAȚI, SĂ VĂ DĂRUIȚI ÎN MÂINILE ANTICRISTULUI. 

Fiți iubire, credință, prudență, speranță, caritate, iertare, adevăr, iubire. 

Rugați-vă unindu-vă Mie, cunoașteți-Mă și nu vă temeți de Mine, sunt Iubire și 
Dreptate. 

Vă iubesc cu Iubire Veșnică. 

Dumnezeu Tatăl 

BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 
BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 
BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 

 
COMENTARIUL LUZ DE MARIEI 

Fraților, 



Astăzi apropiindu-se sărbătoarea Rusaliilor, să primim acest cadou de la 
Dumnezeu Tatăl, fiind făpturi păcătoase dar doritoare de a ne dărui mai mult și 
mai mult Preasfintei Treimi și binecuvântatei Mame a Lui Dumnezeu și Mama 
noastră. 

Trăim un moment în care atât forța naturii lovește omenirea, dar și omul însuși îl 
vânează pe om. 

Trăim un moment derutant, un moment de haos în care nu ne putem permite să 
fim târâți la tragedie din teamă, dar trebuie să fim fermi în credință și să acționăm 
și să înfăptuim cu încrederea și siguranța că avem Iubirea Divină. 

Dumnezeu este Dumnezeu și noi copiii Lui, cei cărora se adresează pentru a ne 
spune să ne menținem împreună cu El, pentru că nu există altă cale decât cea pe 
care Fiul Lui Divin ne-a lăsat-o moștenire. 

Ca făpturi umane menținem o mare provocare în fața noastră și aceasta este 
ascultarea atât de grea de îndeplinit pentru om. Și în acest moment Dumnezeu 
Tatăl ne spune: „nu este Voința Mea războiul”; dar ne lasă foarte clar că există 
personaje de putere politică și economică care urmează instrucțiuni diferite care 
sunt în spatele a toate acestea și doresc războiul. 

O țară și o alta va pierde, nu va fi învingător, nici învins, aici toți vor fi pierzători. 
Dar în mijlocul acestui haos, Dumnezeu Tatăl ne spune cu Iubirea Lui Veșnică: 
salvați sufletul, salvați sufletul! Iubiți cum iubesc Eu, fiți iubire, dar omului îi este 
foarte greu să fie iubire și să nu urască, să nu simtă mânie sau invidie, îi este greu 
să nu-l rănească pe fratele și să nu critice. Dar de asemenea omului îi este greu să 
se recunoască nevoiaș de credință, caritate, speranță, compasiune, înțelegere, 
rațiune și să se știe Templul Duhului Sfânt. 

Fraților, se pot poseda mari daruri de la Duhul Sfânt dar fără iubire nu suntem 
nimic. Dumnezeu Tatăl ne dă regula de aur, Iubirea Divină vie și palpitândă în 
inima făpturii umane. 

Dacă am fi iubire, cât s-ar putea evita! 

Amin. 


